
      Schriftelijke vragen, art. 30 RVO 

Betreft: Gemeentelijke zwembaden/zwemlessen 

Datum: 14-04-2025 
 
Begin deze week hebben inwoners van Gemeente Dalfsen hun zorgen bij ons geuit over het 
bericht, dat al sinds maandag 7 april jl. op de website staat van de gemeente Dalfsen m.b.t. de 
zwemlesgroepen, betreft: 
 

 
 
Wij vinden het fantastisch dat de zwembaden binnenkort weer opengaan inclusief en dat de 
zwemlessen 6 mei weer van start gaan! Echter gezien de melding op de website dreigen er nu 
kinderen/inwoners buiten de boot te vallen.  
 
Naast de inwoners, maken ook wij ons zorgen en hebben daarom de volgende vragen: 

• Is de wethouder hiervan op de hoogte?  
• Wat is de oorzaak van dat alle groepslessen direct al vol zijn? 
• Heeft hij daarover contact gehad/gesprekken gevoerd? Zo ja, welke acties zijn daaruit 

voortgekomen? 
• Zijn er daarnaast gesprekken gevoerd met externe partijen, die zwemlessen aanbieden? 

Zijn de kosten daarvan inzichtelijk?  
• Zijn er plannen om de capaciteit van zwemlessen uit te breiden? Bijvoorbeeld door meer 

instructeurs in te zetten/ aan te nemen/ uit te breiden in uren? 
• Hoe worden de inwoners geïnformeerd? Wat zijn de mogelijkheden, kunnen 

kinderen/inwoners, die nu buiten de boot vallen, later alsnog aansluiten voor de lessen? 
• Hoe wordt de voortgang van de “Motie Vangnet zwemveiligheid” gemonitord, zeker nu er 

een stop lijkt te zijn? 
• Zijn er prioriteiten voor bepaalde groepen, zoals jonge kinderen of mensen die nog geen 

zwemdiploma hebben? 
 
In 2022 is de “Motie Vangnet zwemveiligheid” raadsbreed aangenomen waarin is uitgesproken 
dat het voor iedere inwoner van de gemeente Dalfsen mogelijk moet zijn om te leren zwemmen 
en zo voldoende zwemvaardig te zijn (C-diploma). In 2023 heeft de raad een uitvoeringsvoorstel 
ontvangen, hierin werd de kanttekening al geplaatst, dat bij de gemeentelijke zwembaden alle 
zwemlesgroepen (praktisch) vol zitten en dat daar de komende jaren niet veel in zou veranderen 
o.a. vanwege de coronaperiode, waarin achterstand in het volgen van zwemlessen is ontstaan. 
 
We zitten nu in 2025, coronaperiode ligt al even achter ons. Hoe ziet de wethouder het nu voor 
zich in 2025 en komende jaren voor wat betreft het aanbod van zwemlessen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jolande Upper 
Namens Gemeentebelangen Dalfsen 
 


